
Protokół nr 6/2015 

posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu 23 czerwca 2015 r., w godz. 12
30

 – 13
00

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź otworzyła posiedzenie 

Komisji oraz zaproponowała następujący porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Informacja o działalności Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.  

w Białogardzie za 2014 rok. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na VIII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęli protokół nr 5/2015 z dnia 

23 czerwca 2015 roku. 

 

 

Ad.3 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała członków 

Komisji, że obecny punkt dotyczy informacji o działalności Regionalnych Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Białogardzie za 2014 rok.  

 

Ponieważ nikt z przedstawicieli Spółki nie przybył na zaproszenie Przewodniczącej Komisji  

to powyższy punkt nie został zrealizowany. 

 

 

 

Ad. 4 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Powiatu  

w Białogardzie na IX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Białogardzkiego za 2014 rok, co przedstawia załącznik nr 2  

do niniejszego protokołu. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za 2014 rok. Poinformował, że dochody na plan w wysokości 

52.326.297,20 zł wykonane zostały w kwocie 52.445.627,63 zł, co stanowi 100,2 % planu 

rocznego. Wykonane dochody w 95,9% stanowią dochody bieżące, natomiast w 4,1 % 

dochody majątkowe. W ramach dochodów majątkowych: 57,1% stanowią dochody z tytułu 

dotacji na finansowanie inwestycji realizowanych z udziałem środków pochodzących  

z budżetu Unii Europejskiej i źródeł zagranicznych, 36,2 % stanowią dochody ze sprzedaży 

majątku i 6,7 % stanową dochody z tytułu dotacji przeznaczonych na inwestycje. Następnie 

poinformował, że wydatki, przy planie 54.145.099,22 zł, wykonane zostały w kwocie 

52.007.583,61 zł, co stanowi  96,1 %  planu. Oświadczył, że budżet Powiatu zakładał na 2014 

rok wystąpienie deficytu w wysokości 1.777.482,64 zł. Ostatecznie przy realizacji dochodów 

na poziomie 52.445.627,63 zł i wydatków w wysokości 52.007.583,61 zł wystąpiła nadwyżka 

w wysokości 438.044,02 zł.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za 2014 rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za 2014 rok. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Białogardzkiego za 2014 rok, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

 

b) udzielenia  Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za rok 2014, co przedstawia załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie udzielenia  Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za rok 2014. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów   Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia  

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za rok 

2014. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia  

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za rok 

2014. 
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Komisja Budżetu i Finansów  większością głosów (za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie udzielenia  Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za rok 2014, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3  

do niniejszego protokołu. 
 

c) powołania członków oraz organizacji i trybu działania Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie powołania członków oraz organizacji i trybu działania  Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy wzięto pod uwagę jego sugestię dotyczącą 

zapisu z Rada na Rada Pożytku. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi. Następnie 

poinformował, że Zarząd nie przychylił się do kolejnej sugestii radnego dotyczącej 

informowania wszystkich organizacji. Stwierdził, że organizacji jest bardzo dużo. Powiat 

informuje zgodnie z wcześniejszymi zapisami: inf. na tablicy ogłoszeń, BIP. 

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że doszły do niego głosy, że nie wszyscy 

przedstawiciele organizacji wiedzieli o spotkaniu. Uważa, że mało ludzi korzysta ze strony 

BIP.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powołania 

członków oraz organizacji i trybu działania Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powołania 

członków oraz organizacji i trybu działania  Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie powołania członków oraz organizacji i trybu działania  

Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

 

d) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. Poinformował, 

że na dzień dzisiejszy PCPR posiada informacje, że środki przeznaczone na likwidację barier 

architektonicznych nie zostaną wykorzystane. W tej sytuacji proponuje się przeznaczenie tych 

środków na dofinansowanie sprzętu rehabilitacyjnego, przedmiotów ortopedycznych dla osób 

dorosłych oraz na likwidację  barier technicznych.  
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Członkowie Komisji Budżetu i Finansów   Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

e) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 6  

do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015.   

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2015. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów  – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Komisja Budżetu i Finansów   jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015,  w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.7 

 *Członkowie Komisji zapoznali się z informacją o działalności Zarządu Powiatu  

w Białogardzie w okresie pomiędzy VIII a IX Sesją Rady Powiatu w Białogardzie,  

co przedstawia załącznik nr 7 do protokołu. 

Członek Komisji - Adam Kołacki zapytał, gdzie jest położona działka nr 52/68.  

Starosta Białogardzki  – Tomasz Hynda poinformował, że działka nr 52/68 położona jest  

w Białogardzie przy ul. Zwycięstwa. Dodał, że jest chętna osoba, która chce nabyć w/w 

działkę w rokowaniach. 

Członek Komisji - Adam Kołacki poprosił o rozszerzenie informacji dotyczącej 

wypowiedzenia umowy na świadczenia udzielane przez SOR i Izbę Przyjęć Szpitala 

Wojewódzkiego w Koszalinie. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że korespondencja dotycząca w/w 

tematu odbyła się pomiędzy Szpitalem Wojewódzkim w Koszalinie, a Regionalnym Centrum 

Medycznym w Białogardzie. Oświadczył, że taką informację Zarząd otrzymał od Prezesa 

CRM. Oświadczył, że ma nadzieję, iż dyrektor szpitala w Koszalinie wycofa się  

z wypowiedzenia w/w umowy, ponieważ stanowiłoby to wielkie zagrożenie dla pacjentów  

z naszego powiatu, 

Członek Komisji - Adam Kołacki zapytał, co będzie jeśli się nie wycofa. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że wtedy pacjenci z Powiatu 

Białogardzkiego w nagłych przypadkach będą przewożeni do szpitali w Kołobrzegu lub  

w Gryficach w celu diagnostyki. 

Członek Komisji - Adam Kołacki poprosił o rozszerzenie informacji dotyczącej 

przeprowadzonej kontroli przez Komisję Rewizyjną w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Białogardzie.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że z przeprowadzonej kontroli 

Komisja sporządziła protokół, który jest do wglądu. 

Członek Komisji - Adam Kołacki stwierdził, że cyt: „gdzieś się przewijał temat dotyczący 

księgowości w ZSP w Białogardzie, że są bardzo duże koszty”. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że dyskusja na temat szkół była na 

Zarządzie. Zarząd szuka oszczędności w szkołach. 

Członek Komisji - Adam Kołacki zapytał, czy może się dowiedzieć jakie oszczędności.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że zostały zmniejszone plany. Do 

planów należy dopasować organizacje szkół. Następnie omówił plany. 

Członek Komisji - Adam Kołacki poinformował, że czytał w Strategii Miasta Białogardu  

o powrocie do kształcenia zawodowego.  Jest tam zapis – powrót do kształcenia zawodowego. 

Zwrócił na to uwagę, że jest to aspekt Powiatu. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że miasta wchodzą w Zintegrowane Inwestycje 

Terytorialne i to są ośrodki zgłaszane do programu operacyjnego. Dodał, że jest możliwość 

pisania wspólnych projektów na szkolnictwo zawodowe. Dlatego miasto w swojej strategii 

zawarło taki zapis, aby można było wnioskować. Koncepcje są omawiane z Miastem. 

 

 

 

Ad.7 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Anna Kodź poinformowała  

o wyczerpaniu porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
 

 
        Protokołowała 

Violetta Adamczewska 

 

 

 

                    Przewodnicząca  

  Komisji Budżetu i Finansów 

 

Anna Kodź 

 


